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Bjärreds IF - Verksamhetsplan 2024 
Bjärreds IF är en idrottsförening med fotbollsverksamhet öppen för alla från 5 år och uppåt med 

uppdraget: Så många som möjligt, så länge som möjligt och så bra som möjligt:  

- Bjärreds IF har till ändamål att genom utövning av fotboll verka för höjandet av 

medlemmarnas psykiska, fysiska och sociala utveckling samt för främjandet av god kamrat- 

och idrottsanda  

- Tillsammans skapar vi fotbollsglädje och tar ansvar för ungdomarna som bygger vår framtid. 

Vi vill vara med och bidra till att utveckla morgondagens samhällsbärare, oavsett om de 

satsar på fotboll, näringsliv eller något annat  

- Att spela fotboll i Bjärreds IF är en skola för livet och ger ett oslagbart nätverk. Lyckas vi med 

detta kommer ungdomarna att stanna längre i klubben, engagera sig utöver sitt 

fotbollsutövande och komma tillbaka till föreningen som engagerade ledare, tränare, 

styrelsemedlemmar, föräldrar eller samarbetspartner på annat sätt. 

De senaste åren har det skett flera förändringar som påverkar Bjärreds IF och som innebär ett antal   

utmaningar:  

- Det har generellt blivit svårare och svårare att hitta ledare och andra som ställer upp och 

arbetar ideellt. Bjärreds IF (och idrottsförelsen i stort) bygger på engagerade ledare och vi 

behäver erbjuda så bra bra stöd som möjligt (med utgångspunkt från en ekonomiskt 

välmående förening).  

- Sponsorer får pga företagens policy kring jämlikhet inte bli samarbetspartner då vi inte 

erbjuder både tjej- och pojkverksamhet  

- Det finns en generellt nedåtgående trend i barn- och ungdomar som är aktiva inom idrotten 

- Det senaste årets inflation speglar sig i kostnadsökningar, även för Bjärreds IF  

- Mängden information och olika kanaler har genom digitaliseringen ökat exponentiellt och vi 

som förening behöver (extra mycket) säkerställa att våra ledare, medlemmar, spelare och 

samarbetspartners inte bara får relevant information utan att vi även kan förmedla en 

starkare och mer engagerande bild av verksamheten.    

Verksamhetsplanen 2024 utgår dels från vårt uppdrag men fokuserar även på ett antal områden vi 

ser behövs för att utveckla föreningen framåt och som tar höjd för de förändringar och utmaningar vi 

ser framöver.   

1. Förbättrat stöd till våra ledare. Detta genom att implementera tydligare riktning (i form  

av av Röda Tråden, vårt styrande dokument, där resan genom Bjärreds IF beskrivs), med 

praktiska saker såsom övningar (med den nya utbildningsplanen som täcker in både 

ledare och spelare med en bättre synk med de senaste riktlinjerna från SvFF) samt med 

praktiskt stöd på planen (genom vår sportchef och inspirationsträningar i allmänhet). Här 

ingår även den ”onboarding” av nya ledare som genomförts senaste två åren (med en en 

introduktion till föreningen där målsättningen dels är att förmedla resan genom Bjärreds 

IF och tydliggöra våra värderingar, men även att praktiskt ge nya ledare de resurser och 

stöd de behöver).  
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2. Fortsatt samarbete med Borgeby FK. 2023 var året då ett samarbetsavtal äntligen 

signerades. Avtalet som reglerar allt från kiosk till tvätt- och kanslitjänster är viktigt, men 

det än mer positiva är intentionerna framåt. Dels det som formulerats i avtalet men än 

viktigare i de möten som hållits i ”styrgruppen”. Vi ser redan att 2024 innebär att 

medlems- och träningsavgifterna samt anmälningsavgifterna vad gäller våra två stora 

cuper blir de samma. Därtill kommer de två föreningarna under 2024 ha samma 

ordförande, ett viktigt steg mot gemensamma styrelser och verksamheter – allt i linje 

med tecknat avtal.  

3. Stödja projektet att ersätta underlaget på gamla KG med nytt konstgräs. Detta för att 

fortsatt kunna erbjuda förutsättningar för en bra verksamhet på Borgeby IP. Arbetet sker 

tillsammans med tjänstemän på Lomma kommunen och Borgeby FK.  

4. Marknad, avgifter och och alternativa intäkter. Genom åren har sponsring varit en bra 

intäkt och grundbult för att driva föreningen. Precis som många andra föreningar i 

kommunen (se t.ex. artikeln om Lobas i SDS) ser vi tyvärr en nedåtgående trend. 2024 

behöver vi ha en dedikerad person i styrelsen som tillsammans med andra kan arbeta 

strukturerat för att tydliggöra vårt ”erbjudande” med fokus på att koppla sponsring till 

det värde som skapas. I detta fokusområde finns även arbetet med att se över hur 

ekonomin skall hanteras avseende våra avgifter, lagkassorna samt försäljning av t.ex. 

Bingolotter.  

5. Förbättrad kommunikation med våra ledare, medlemmar, spelare och 

samarbetspartners. Styrelsens avsikt är att ha en tydlig och varumärkesbyggande 

kommunikation med föreningens alla intressenter. För att uppnå det behöver vi bygga 

upp en struktur för hur kommunikationen skall ske både gällande innehåll och genom 

vilka kommunikationskanaler. Att få input av föreningens spelare blir viktigt för att kunna 

nå även den målgruppen i vår kommunikation. Under 2024 kommer vi att bjuda in till 

ungdomsråd. Det innebär att spelarrepresentanter (från 12 år och uppåt) träffas några 

gånger per år. Ungdomsrådet kommer att ha möjlighet att påverka beslut som styrelsen 

fattar. Syftet med ungdomsrådet är att höja känslan av delaktighet och öka möjligheten 

att påverka som spelare. 

 

Vad gäller fotbollen (som är vår ”kärnverksamhet”) skall Bjärreds IF erbjuda fotbollslag i alla åldrar 

från ”knatte” till ”senior”:  

- Planen är att precis som 2023 bjuda in både tjejer och killar till knatteskola för 5- och 6-

åringar tillsammans med Borgeby FK. Förutom att detta är en viktig del i ett ökat samarbete, 

ser vi att det är ett bra sätt att skapa en gemensam kultur och gemensamma värderingar 

- Från 7 till 14 år kommer vi ha lag i seriespel i alla åldrar. Denna grupp av barn- och undgomar 

kommer vara en extra viktig målgrupp för ovan nämnda aktiviteter kring Röda Tråden och 

Utbildningsplanen, nu med fokus implementering och praktiskt stöd och 

inspirationsträningar (se även våra fokusområden ovan).  

- För våra U19, U16-lag och U15-lag är målet att ha externa tränare. För U19 är vi i processen 

att anställa en ny tränare (efter Faik som går upp i A-laget). U16 kommer fortsatt tränas av 

Enis och för vårt U15 lag pågår rekryteringen. Även om vi har externa tränare behover 
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särskilt U16 och U15 även i fortsättningen föräldrar som är såväl lagledare, assisterande 

tränare som aktiva runt laget i övrigt, med särskilt fokus på att säkerställa den sociala 

gemenskapen.   

- Föreningens A-lag 2024 innebär fortsatt spel i division 4, nu med förra årts U19-ledare Faik 

Zogaj som ny huvudtränare. Målsättningen är att huvuddelen av spelarna skall komma från 

egna leden och att laget hamnar på övre halvan av tabellen.  

Våra evenemang har de senaste åren varit en bra platform i föreningen och 2024 kommer dessa 

fortsatt vara viktiga:  

- BIF-cupen:  

o BIF-cupen är en stark bidragande faktor till att vi kan hålla en hög kvalitet i vår 

verksamhet och målsättningen. 2023 var ett rekordår och förhoppningen är ett är ett 

minst lika bra 2024.  

o Ansvariga är laget med pojkar födda 2011, men som vanligt förväntas föräldrar och 

anhöriga till alla lagen vara med och hjälpa till med arrangemanget.  

o Detta är en viktig intäktskälla för föreningen, men även för den gemensamma 

klubbkänslan och sociala samvaron.  

- MFF Sommarfotboll och vår egen Fotbollsskola 

o 2024 kommer vi även fortsätta med MFF Sommarfotboll och vår egen Fotbollsskola.  

o Målet är här att även hitta en sponsor som vill synas på MFF-tröjorna  

- Bjerredsloppet 

o Vi planerar även att fortsätta samarangemanget av Bjerredsloppet tillsammans med HK 

Ankaret. Detta gör vi dels för att stärka samarbetet med andra föreningar, dels för att 

öka den sociala samvaron i föreningen - där lagen, inklusive våra ”seniorer”, blir en viktig 

pusselbit genom sitt engagemang som funktionärer, dels för möjligheten att skapa nya, 

alternativa intäktskällor.  

o Målet 2024 är att även få med Borgeby FK i denna aktivitet.  

 

Tillsammans skapar vi fotbollsglädje och tar ansvar för ungdomarna som bygger vår framtid 

/Styrelsen Bjärreds IF 

 


